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Tid: 2019-03-31, kl. L7:00.

Plats: G ustavsbergsbadets cafeteria

Närvarande: 1"6 personer (bilaga 1)

§1. Förer\ingens ordförande hälsar väl kommen.

GSS ordförande Magnus Brattgård hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat.

§2. Fastställande av röstlängd för mötet.

Röstlängden fastställdes genom att alla deltagare på årsmötet skrev upp sina namn. Dessa var

därmed röstberättigade. Se Bilaga 1.

§3. Val av ordförande och sekreterare för mötet.

Mötet valde Magnus Brattgård till ordförande och Mikael Samuelsson till sekreterare.

§4. Val av protokolljusterare och rösträknare.

David Alvdn och Per Wiker valdes till justerare och rösträknare.

§5. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.

Kallelse ska enligt stadgarna gå ut tre veckor i förväg och handlingarna finnas tillgängliga en vecka i

förväg. Mötet godkände att årsmötet blivit stadgeenligt utlyst.

§5. Fastställande av föredragningslista.

Då inga önskemål om ändringar på styrelsens förslag till dagordning framkom beslöt mötet att
fastställa föred ragningslistan.

§7a. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret.

Genomgång av styrelsens verksamhetsberättelse. Per Wiker inledde med att berätta kortfattat om

simklubbens verksamhet och hur barnen delas in i olika grupper beroende på simkunskap, vilket
avgörs av simtränarna. Vidare information om hur ofta de olika grupperna tränar samt hur

tävlingsverksamheten fungerar. Magnus Brattgård redovisade de väsentligaste händelserna under

året såsom träningsläger, alla olika tävlingar klubben arrangerat samt externa tävlingar klubben

deltagit i med framgång. Vidare informerades om att klubben har en lång kö, just nu 192 barn som

vill simma, men som inte får plats på grund av brist på bassängtider. Funktionärsansvarige Maria

Ekström informerade sedan om funktionärsverksamheten och berättade att klubben ständigt har

behov av nya funktionärer.
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§7b. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans och resultaträkning) för det senaste

verksamhetsåret.

Förvaltningsberättelsen redovisades av GSS kassör Emma Sjödin. Ekonomin är god och det finns ett
upparbetat kapital som gör att klubben inte nödvändigtvis behöver göra ett plusresultat varje år.

lnför året finns drygt 300 000:- i upparbetat kapital. Årets minusresultat beror på en medveten

satsning på fler läger och tävlingar.

Den största kostnadsposten är betalning till badet.

§8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-

/räkenskapsåret.

Då reviso'r Sara Eriksson ej kunde närvara på mötet gick kassören Emma Sjödig igenom

revisionsberättelsen över styrelsens förvaltning. Ansvarsfrihet för styrelsen tillstyrkes.

§9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen full ansvarsfrihet.

§10. Fastställande av medlemsavgifter.

Mötet beslutade att medlemsavgifterna kvarstår på befintlig nivå.

§11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande

ve rksa m hets-/rä kenska pså ret.

Årsmötet beslutade att fastställa verksamhetsplanen samt den av styrelsen föreslagna budgeten.

§12. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.

lnga förslag från styrelsen eller inkomna motioner hade inkommit.

§13 Val av:

a) Föreningens ordförande för en tid av 1 år.

Valberedningen föreslog Charlotte Wiker till ny ordförande. Mötet beslutade enhälligt att Charlotte

väljs till ny ordförande.

b) Halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år.

Mötet valde enhälligt Tomas Lann6r, Martin Söderberg, Catrin Lundberg som ledamöter fram till
202L. Samt som fyllnadsval till 2020 valdes Fanny Tham och David Alv6n.

c) Två suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid av 1 år.

Mötet beslutade att till suppleanter välja Anna-Viktoria Samuelsson och Magnus Brattgård.

d) En revisor jämte suppleanter för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens ledamöter
delta.

Mötet valde enhälligt Karolina Nilsson till ny revisor.

e) 1-2 ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses till ordförande.

Mötet beslutade att välja Jens Näsholm och Per Wiker till valberedningen. Jens Näsholm valdes till
ordförande. I

u"



f) Beslut om val av ombud till SDF-möten (och ev. andra möten där föreningen har rätt att
representera med ombud.

Årsmötet beslutad att styrelsen får i uppdrag att välja ombud till när och om behov uppstår.

§14. övriga frågor

Fråga om klubben undersökt att hålla simskola i egen regi. Det har gjorts och Magnus Brattgård

informerade om att klubben ej har resurser för att hålla i detta.

Fanny Tham lyfte att kommunen har avsatta medel för att bidra till simskolor för barn med

funktionsnedsättningar. Vidare finns även ledare mm. att tillgå. Den nytillträdda styrelsen får i

uppdrag av mötet att vidare undersöka dessa möjligheter.

§15. Mötets avslutande.

Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade alla för visat intresse.

Värmdö 2019-03-31

Vid protokollet:

Mikael Samuelsson, sekreterare

David Alvdn

9-04-04 J uste ras: 2019-04-04 Justeras:

Per Wiker
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